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Abstract (en)
A compressed-gas container for sporting air weapons consists of a tube (1) which at one end forms a drawn-in bottom (2) and at the other end
has a closing head (3) equipped with a valve (4) opening when the container is screwed onto the weapon. To keep the pressure in the container
approximately constant, there is an additional valve (9; 9a; 9b) which leads to the open air, the prestressing force of the spring (15) which loads the
valve body (13) of this additional valve (9; 9a; 9b) being preadjustable. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Druckgasbehälter für Gasdruck-Sportwaffen besteht aus einem Rohr (1), das an einem Ende einen eingezogenen Boden (2) bildet und am
anderen Ende einen Verschlußkopf (3) aufweist, der mit einem sich beim Anschrauben des Behälters an die Waffe öffnenden Ventil (4) ausgestattet
ist. Um den Druck im Behälter annähernd konstant zu halten, ist ein ins Freie führendes zusätzliches Ventil (9; 9a; 9b) vorgesehen, wobei die
Vorspannkraft der den Ventilkörper (13) dieses zusätzlichen Ventils (9; 9a; 9b) belastenden Feder (15) voreinstellbar ist.
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